
面板定义 

   1   2  19        3                  4    5   

 
 
 

                  12     14     16       18 
 6  7   8  9   11      13      15         10   17 
1. 电源开关键               2. 音量旋钮 

3. 显示屏                   4. 模式转换键 

5. 波段选择键               6. 静音键 

7. 手动扫描键(向下扫描)      8. 手动扫描键(向上扫描) 

9. 系统复位键       10. 时钟键 

11.预置键 1、播放暂停     12. 预置键 2、浏览播放      

13. 预置键 3、重复播放      14. 预置键 4、随机播放        

15. 预置键 5、（播放 MP3 时上选文件夹） 

16. 预置键 6、（播放 MP3 时下选文件夹）  

17. 自动扫描/存储键    18.USB/AUX 接口 
19. 麦克风 

收音操作： 

存储电台 

1. 按照您选择的顺序，最多可设置存储 18 个 FM 电台（FM1、FM2、FM3 

各 6 个）和 12 个 AM 电台（AM1、AM2 各 6 个）。 

在收音状态时，反复按面板上的“BAND”键选择波段。收音初始状态

为 FM1，每按一次，波段变化如下： 

FM1      FM2     FM3     AM1     AM2 

 

2. 在收音状态时，长按面板上的“”或“”键，可以自动搜索到下一

个或上一个清晰的电台。短按面板上的“”或“”键，可以手动步

进到下一个或上一个清晰的电台。当收到电台后，按住任意一个数字

键并保持两秒，可将该电台存储到该数字键上。若该键上已存储电台，

将被替换。 

3. 在 FM 收音状态时，长按“A.PS” 键收放机将自动扫描并存储该波段

信号最强的 18 个电台。存储完毕后，将依次浏览所存储电台。 

在AM收音状态重复上述操作,可以存储该波段信号最强的 12个电台。 

收听所存储的电台： 

1. 按面板上的“BAND”键选择波段，再按数字键选择所存储的电台 

2. 在收音状态时，短按“A.PS” 键收放机将浏览该波段所存储的电台。 

若要收听所浏览的电台，按一下所显示电台的数字键即可。 



 

USB 操作： 

播放 USB  

1. 按面板上的电源开关键，打开主机电源。 

2. 将 U 盘插入 U 盘转接口，收放机会自动播放。   

3. 在播放过程中将显示： 

     曲目号     已播放时间 

4. 在 U 盘播放状态时，按“►Ⅱ”键为暂停功能，再按一下恢复播放。  

  5. 在 U 盘播放状态时，拔出 USB 退出 USB 播放状态，进入上一次模式。 

曲目浏览播放 

在 U 盘播放状态时，按“2 INT”键进入曲目浏览，播放每首曲目的前 10

秒钟，再次按下该键取消该功能。 

曲目重复播放 

在 U 盘播放状态时，按“3 RPT”键，重复播放当前曲目，再次按下该键

取消该功能。 

曲目随机播放 

在 U 盘播放状态时，按“4 RDM”键进入随机播放模式，再次按下该键

取消该功能并进入顺序播放。 

寻找指定曲目 

在 U 盘播放状态时，短按“”键选取下一首曲目，短按“”键选取

上一首曲目。 

寻找曲目中的指定位置 

在 U 盘播放状态时，长按“” 键或“”键，歌曲将快进或快退。当

找到所要位置时，松开按键就会从当前位置继续播放。 

选择要读取的文件夹 

在 U 盘播放状态时，短按预置键 5 和预置键 6 可直接进行文件夹选择操

作，收放机将从所选择文件夹的第一首曲目开始按顺序播放。 

 

蓝牙操作 

蓝牙连接 

1.按压面板上的电源开关键，打开主机电源。 

2.打开手机开启蓝牙功能，此时搜索设备，手机上会搜索到蓝牙设

备,将手机与此设备连接，连接后显示屏会显示蓝牙符号。 

蓝牙音乐 

1.按 MODE键转到蓝牙模式，打开手机上的播放器，播放音乐，收放

机就可以播放手机上的音乐。 

2.在蓝牙播放状态时，短按“”键选取下一首曲目，短按“”键

选取上一首曲目。 

3.在蓝牙播放状态时，按压“Ⅱ”键为暂停功能，再按一下恢复

播放。 

蓝牙电话 

当有电话打进时，显示屏会显示来电电话号码，短按“”键(接

听按键)即可接通电话。短按“”键(挂断按键)即可挂断电话。 

 



音响调节： 
重复按压音量旋钮收放机将按下列次序进行音响模式选择： 

BAS（低音)－TRE(高音)－BAL（左右声道平衡）－FAD（前后平衡模式）

（24V机器无此功能） 

1. 音量模式 (VOL)     

顺时针或逆时针旋转音量旋钮,可调节音量电平大小.音量电平可在 

最小音量 ~ 最大音量之间任意调节。 

2. 低音模式 (BAS) 

顺时针或逆时针旋转音量旋钮,可调节低音大小，低音电平可在 

-7 ~ +7 之间任意调节。 

3. 高音模式 (TRE)                             

顺时针或逆时针旋转音量旋钮，可调节高音大小，高音电平可在 

-7 ~ +7 之间任意调节。 

4. 左右平衡模式 (BAL) 

顺时针或逆时针旋转音量旋钮，可调节左右声道音量大小，其电 

平大小可在 L7~ R7 之间任意调节。 

5. 前后平衡模式 (FAD)                             

顺时针或逆时针旋转音量旋钮，可调节前后声道音量大小，其电平大 

小可在 R7 ~ L7 之间任意调节。（24V 机器无此功能） 

 

其他功能： 

静音功能（MUTE） 

1. 收音或放音状态时，按静音键，可以使音量保持在静音状态， 

 显示屏显示“MUTING”。 

2. 若要恢复收音或放音状态，再按该键或改变音量大小即可。   

时钟设定（DISP） 

1.在开机状态时，短按 “DISP”键显示时钟，5 秒内若不按该键 

自动回到正常状态.。 

2.长按 “DISP”键，小时为闪烁状态时，按“”和“”键调 

节小时；再按 “DISP”键，分钟为闪烁状态时，按“”和“ ” 

键调节分钟。设定完成后，再按“DISP”键结束。 

收音、USB、蓝牙、音频输入转换（MODE） 

在收放机正常工作状态下,连续按“MODE”键即可以在收音、USB、 

蓝牙、音频输入之间切换播放。若未插入 USB，连续按下“MODE”键，只在 

收音、蓝牙和音频输入间转换。  

系统复位（RESET） 

当机器出现非正常状态而不能工作时,按下该键系统重新启动, 

若仍不能正常工作，请将机子送维修服务站维修。 



 

 

 

维修前检查 

当您觉得汽车音响里某些功能失效时，在送去维修前，请仔细阅读说 

明书中的操作指示，再对照下表进行检查，这将有助于您清除故障。 

.......................................................................................................................... 

现象            可能的原因及解决方法 

.......................................................................................................................... 

一般情况 
......................................................................................................................... 

主机无作用，无显示                • 从仪表板中取出主机，检查主机 

和汽车的保险及接头是否正常连接。 

• 按下面板上的“reset”键进行复位 

操作，确定机器是否能正常工作 

主机有作用，但声音没有声音或很小  • 调大音量 

             • 检查喇叭前后和左右平衡的设置 

机身有微热                机子工作正常发热 

.......................................................................................................................... 

收音 
收不到想要的台              • 检查天线是否充分展开，连接是否正确。 

                            • 检查车内的天线放大器是否损坏。 

                            • 所需电台的信号太弱，请使用手动调谐。 

 
USB (支持最高32G的USB) 

有不能播放的音频文件       本机型只支持播放MP3、WMA音频格式文件，

请确认此文件是否为支持的音频格式文件。 

.......................................................................................................................... 

播放 MP3 歌曲时音量忽高忽低    因为 MP3 歌曲的来源广泛，没有统一标 

准，有可能是在压缩 MP3 歌曲的时候设置 

的音量大小不一，这时请自己调节音量旋钮。 

    .......................................................................................................................... 

不能显示歌手/曲目/歌名信息       该机型不支持 ID3 信息的显示 

.......................................................................................................................... 

播放时，音乐出现断断续续的停顿  有可能是歌曲在压缩时的格式不 

同而引起， 

   .......................................................................................................................... 

暴音/杂音                       • 有可能是 MP3 的原始文件在录制 

时的设备或者噪音引起，请用其 

他播放器确认是否为本机问题。 

                                • 歌曲比特率超过本机所支持的 

比特率 

..................................................................................................................................... 

•  如故障仍不能排除，请将机子送维修服务站维修。切勿擅自拆开机子， 

自行维修。 

 

 

连接  
 



 

 

脚位 定义 脚位 定义 

A1 SWC+（方控）                 

 

 

B1 RR+（右后喇叭+） 

A2 NC B2 RR-（右后喇叭-） 

A3 REVERSE B3 RF+（右前喇叭+） 

A4 ACC+ B4 RF-（右前喇叭-） 

A5 NC B5 LF+（左前喇叭+） 

A6 ILL+ B6 LF-（左前喇叭-） 

A7 BAT+（电瓶电源） B7 LR+（左后喇叭+） 

A8 GND（电源地） B8 LR-（左后喇叭-） 

 
注：24V 机器只有前喇叭 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



PANEL 

   1   2  19        3                  4    5   

 
 
 

                  12     14     16       18 
6   7   8  9   11      13      15         10   17 
1. Power                        2. Volume Control 
3. LCD Display                   4. Mode  
5. Band Selecting                  6. Mute  
7. Manual Scan (down)             8. Manual Scan (up)  
9. Reset                         10. Clock 
11. Preset 1. Play/Pause            12. Preset 2、Intro Mode      
13. Preset 3. Repeat               14.  Preset 4、Random   
15. Preset 5. (select the previous folder in MP3 mode) 
16. Preset 6. (select the next folder in MP3 mode) 
17. Auto Scan/Preset Store         18. .USB/AUX slot 
19. micphone 

 
 
 
Radio Operation: 
Store the stations 

According to the order you selected, you can preset 18FM stations (6 stations 
for FM1, FM2 and FM3 respectively) and 12AM stations (6 stations for AM1 and 
AM2 respectively). 

1. In radio mode, press “BAND” button repeatedly to switch the band as the 
following order, the original band is FM1. 

 FM1       FM2       FM3        AM1        AM2 
 

 
2. In radio mode, press and hold “” or “ ” button for several seconds to search 

the next or previous clear station automatically; Press “” or “” button 
shortly to search the next or previous clear station manually. After receiving a 
station, press any number button for 2 seconds, then the station will be stored in 
this button. If there was a station has been stored in this button, it will be 
replaced. 

3. In FM mode, press and hold “A.PS” button for several seconds to scan and store 
the 18 strongest stations in this band automatically. After storing, it will play the 
stored stations in turn. Repeat the operation in AM mode to store the 12 
strongest stations in this band. 

Listening to the stored stations: 
1. Press “BAND” button to select the band, then press the number button to select 

the stored station. 
2. In radio mode, press “A.PS” button shortly to scan the stored stations. If you 

want to listen to one of the stations, press the number button that the station is 
stored in it. 

 

 

 



USB Operation： 

USB Play 
1. Press Power to turn on the unit. 
2. Insert the USB into the slot, it will play automatically after scanning.    
3. During playing the USB, the LCD will display as following: 

   Track Number    Played Time 
4. During playing USB, press“►11” button to pause and press it again to play 

again. 
5. During playing USB，the unit will exit USB mode if USB is pulled out. 
 
Scan 

During playing the USB, press“2 INT” button to scan the USB and play the 
first 10 seconds of each track.. Press this button again to cancel this function.  
Repeat 

During playing USB, press “3 RPT” button to repeat the current track. Press 
this button again to cancel this function. 
Random 

During playing the USB, press “4 RDM” button to randomly select and play 
different tracks in this USB. Press this button again to cancel this function and play 
tracks orderly. 
Seek a specific track 

During playing the USB, press“” button shortly to select the next track and 
press “” button shortly to select the previous track. 

Seek the track position  
During playing the USB, press and hold “” or “ ” button for a while to 

quickly skip through the track in a forward of reverse direction. The release on 
will play from the current position.. 

 
 
Select the folder 

During playing the USB, press “ preset 5” or “preset 6” button shortly to 
select a folder. The unit will play orderly from the first track of the selected 
folder. 

 
 
 

Bluetooth operation:  
Bluetooth connection 
1. Press Power to turn on the unit. 
2.Turn on the phone to turn on the Bluetooth function at this time the search 
device,the phone will be found on the Bluetooth device,the phone and the device 
connect symbol. 
 Bluetooth music 

1.Press mode to switch to Bluetooth mode,turn on the player 

on your mobile phone ,play music,the cassette player can play 

music on your phone. 

2.In Bluetooth playback state, press“” button shortly to select the 
next track and press “” button shortly to select the previous track. 
3. In Bluetooth playback state, press“►11” button to pause and press 

it again to play again. 
Bluetooth phone 

When a call comes in, the display will show the caller’s 

phone number.Just press on “”(answer the on)to connect 

the call. Press on“”(hang up on)to hang up.  

 

 
 
 
 
 



Volume Adjusting: 
Press the volume control button repeatedly, the unit will select the audio mode 

as following:  BAS－TRE－BAL－FAD(the 24V machine does not have this 
function) 

 
1. VOL Mode     

Rotate the volume control knob clockwise or anticlockwise to adjust the volume, its 
range is MIN ~ MAX volume. 
2. BAS Mode 

Rotate the volume control knob clockwise or anticlockwise to adjust the level 
of bass, its range is -7 ~ +7. 

3. TRE Mode                             
Rotate the volume control knob clockwise or anticlockwise to adjust the level 

of treble, its range is -7 ~ +7. 
4. BAL Mode   

Rotate the volume control knob clockwise or anticlockwise to adjust the level 
of balance, its range is L7~ R7. 

5. FAD Mode    
Rotate the volume control knob clockwise or anticlockwise to adjust the level 

of fade, its range is R7~ F7. (the 24V machine does not have this function) 
 
Others： 
MUTE  

1. In Radio or USB mode, press “Mute” button once to mute the audio  
sound, the “MUTING” will be displayed on LCD. 

2. To return the modes of radio or play, simply press the MUTE button again or 
rotate the volume control knob increasing or decreasing. 

 
Setting the Time (DISP) 
1. Press “DISP” button once to display the time. The time will be displayed  
for 5 seconds only, and then the unit will be back to the normal state. 

Press and hold “DISP” button for several seconds until clock is displayed 
and hour starts flashing, press “” or “” button to adjust the hour; Press  
“DISP” button again and minute will start flashing, press “” or “ ” button 
to adjust the minutes. To exit the clock setting, press “DISP” button again. 
Remark: If you don’t press any button within 5 seconds after setting, it  

will back to the normal state and the setting will be saved.   
 

MODE Switch 
If there is an USB memory in the slot, press “MODE” button repeatedly 
to switch the modes between the radio,USB,Bluetooth and AUX. 

 
Reset  

Press RESET once the unit cannot work normally, the system will restart. If it 
still cannot work, please send the unit to the repair station.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Checking before Sending the unit to get it repaired. 
When the unit has some problems, please read the operation instructions  

carefully before sending it to be repaired, then please check the following items 

one by one. This might be a great help for solving the problem soon by yourself. 

 
Failures            Probable reasons and solutions 
General Failures 
.............................................................................................................................. 
The unit doesn’t work, no display           Get the unit out of dashboard, check 

the fuse and the connectors of the 
unit and the car. 

                                        Press RESET to be back to default 
setting and confirm if the unit is ok 
or not. 

.............................................................................................................................. 
The unit works, but no sound or sound      Increasing the volume 
volume is too low                      Check the F/R and L/R balances of.                      

the speakers. 
............................................................................................................................. 
The body of the unit has got a bit hot.    It’s normal when the unit works. 
.............................................................................................................................. 
Radio 
The needed radio stations cannot be received. 
                                 • Check the antenna if it’s fully pulled out 

or connected correctly 
                                 • Check the antenna amplifier inside the 

car if it’s got damaged or not. 
                                 • The signals of needed radio stations is 

too weak. Please tune the unit manually. 

.............................................................................................................................. 
USB ( The largest USB storage is 32GB) 
Some files cannot be played       Please confirm the format of these files  

being MP3/WMA format. Other formats except  
MP3/WMA are not available. 

.............................................................................................................................. 
MP3 mode, the volume of          The MP3 files come from different. sources 

or  previous next track is different      without any unique standard. It might because 
of the different original volumes when the 
MP3 files got compressed into MP3 
format.Please tune the volume accordingly. 

............................................................................................................................... 
Singers/Tracks cannot be displayed    ID3 is not available. 
............................................................................................................................... 
When playing, the music fitfully stops.   It might because of the different MP3  

formats when compressed. 
............................................................................................................................... 
Sonic boom/Noise               It might because the original noise coming 

from MP3 recording devices. Please  
change another USB memory to make sure  
if it’s the unit’s problem or not.The bit  
rate of tracks is bigger than the bit rates,  
which can be accepted by the unit. 

............................................................................................................................... 
• If the problems still cannot be solved after checking the above items, please 

then send the unit to the repair stations. Please do not open the covers and  
repair the unit by yourself.  
 

 
 
 



Wiring Diagram:  
 

 

 

 

IN Definition PIN Definition 

A1 SWC+                 

 

 

B1 RR+ 

A2 NC B2 RR- 

A3 REVERSE B3 RF+ 

A4 ACC+ B4 RF- 

A5 NC B5 LF+ 

A6 ILL+ B6 LF- 

A7 BAT+ B7 LR+ 

A8 GND B8 LR- 

 
NOTE：The 24V machine does not have rear speaker 
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